

Pressemitteilung REFLECTS®

Datum: 09.12.2024

Hochwertige Isolierprodukte für den Alltag

REFLECTS® erweitert myNizza-Konzept zur myNizza Produktfamilie

Der Kölner Werbeartikel-Multispezialist REFLECTS® präsentiert erstmalig die myNizza Serie, eine Produktfamilie aus hochwertigen, wiederverwendbaren To-Go-Produkten, welche perfekt auf die Bedürfnisse moderner Markenkommunikation abgestimmt ist. Die Erfolgsgeschichte der myNizza Linie begann mit den beliebten RETUMBLER-Nizza Thermoflaschen, die sich durch Ring und Manschette in unterschiedlichen Farben an das Design des Kunden anpassen ließen. Die Qualität und Flexibilität machten sie schnell zu einem Bestseller des Kölner Unternehmens und führten nun zur Erweiterung der Produktlinie.

Zur PSI 2025 hat REFLECTS® das myNizza Konzept um zusätzliche Produkte wie weitere Thermoflaschen, einen Thermobecher, eine Thermotasse und einen Thermo-Lunchpot ergänzt. Die neue Produktfamilie zeichnet sich durch ihre hohe Isolationsleistung und die vielfältigen Möglichkeiten zur farblichen Konfiguration aus – ideale Eigenschaften, um Marken in den Alltag der Nutzer zu integrieren.

Die hochwertigen Produkte werden durch farbliche Komponenten ergänzt und bieten so maximale Möglichkeiten in der Farbanpassung an Kundendesigns. Die myNizza Serie bietet über den Online-Konfigurator auf der Unternehmenswebseite maximale Flexibilität: Kunden können ihre Wunschfarben individuell zusammenstellen, um eine passgenaue Abstimmung an das Corporate Design zu erzielen. Die Produkte der Serie bieten zudem vielfältige Werbeanbringungsflächen und zeichnen sich durch hochwertige Materialien und sorgfältige Verarbeitung aus. Alle myNizza Produkte und ihre Komponenten sind in Köln lagernd und werden auch am Stammsitz des Unternehmens veredelt. Jede Bestellung wird in einer eleganten Geschenkverpackung geliefert, die die hochwertige Markenpräsentation optimal abrundet.

Die myNizza Produkte in der Übersicht:

- Thermoflaschen RETUMBLER-myNizza - 52457, 52495, 52531
- Thermoflaschen RETUMBLER-myNizza II 600 Ceramic, RETUMBLER-myNizza II 420 Ceramic – 52655, 52656
- Thermobecher RETUMBLER-myNizza -52660
- Thermotasse RETUMBLER-myNizza Ceramic - 52681
- Thermo-Lunchpot RE98-myNizza - 52679

Über REFLECTS®

Das Kölner Unternehmen REFLECTS® ist Multispezialist für haptische Werbeartikel. Seit seiner Gründung im Jahr 1988 macht REFLECTS® als Hersteller und Importeur von Werbemitteln Botschaften greifbar und Unternehmen sichtbar. Das Sortiment umfasst Produkte aus den Bereichen Elektronik, Metallartikel, Drinkware und Büroaccessoires. Mehr als 80 Beschäftigte an dem Standort in der Rheinmetropole Köln sorgen mithilfe von Veredelungstechniken wie Lasergravur, Tampondruck, UV-Druck und Doming für die optimale Inszenierung der Werbebotschaften.

www.reflects.com

Pressekontakt
REFLECTS® GmbH
Jiaxuan Cai (Ivy)

reflects.

Toyota-Allee 54
50858 Köln
Telefon: +49 2234 99 00-513
Telefax: +49 2234 99 00-100
E-Mail: j.cai@reflects.com

Press Release REFLECTS®

Date: 2024-12-09

High-Quality Insulated Products for Everyday Use

REFLECTS® Expands myNizza Concept into the myNizza Product Family

The Cologne-based promotional products specialist REFLECTS® is proud to introduce the myNizza series of high-quality, reusable to-go items that are perfectly tailored to the needs of modern brand communication as a product family for the first time. The success story of the myNizza line began with the popular RETUMBLER-Nizza thermo bottles, which could be customised to the client's design with rings and sleeves in various colours. Their quality and flexibility quickly made them a bestseller for the Cologne company, leading to the expansion of the product line.

For PSI 2025, REFLECTS® has expanded the myNizza concept with additional products such as more thermo bottles, a thermo mug, an office thermo mug, and a thermo lunch pot. The new product family stands out due to its high insulation performance and the wide range of colour configuration options – ideal features for integrating brands into the daily lives of users.

The high-quality products are enhanced by colourful components, offering maximum options for customising colours to match client designs. The myNizza series provides maximum flexibility through the online configurator on the company's website: customers can individually select their desired colours to achieve a perfect match with their corporate design. The products in the series also offer various advertising surfaces and are characterised by high-quality materials and meticulous craftsmanship. All myNizza products and their components are stocked in Cologne and are also finished at the company's headquarters. Each order is delivered in elegant gift packaging that optimally rounds off the high-quality brand presentation.

Overview of the myNizza products:

- Thermo bottles RETUMBLER-myNizza - 52457, 52495, 52531
- Thermo bottles RETUMBLER-myNizza II 600 Ceramic, RETUMBLER-myNizza II 420 Ceramic – 52655, 52656
- Thermo mug RETUMBLER-myNizza -52660
- Office Thermo Mug RETUMBLER-myNizza Ceramic - 52681
- Thermo lunch pot RE98-myNizza - 52679

About REFLECTS®

The Cologne-based company REFLECTS® is a multi-specialist for haptic promotional products. Since its foundation in 1988, REFLECTS® has been making messages tangible and companies visible as a manufacturer and importer of promotional products. The range includes products from the fields of electronics, metal products, drinkware and office accessories. More than 80 employees at the site in the Rhine metropolis of Cologne use customisation techniques such as laser engraving, pad printing, UV printing and doming to ensure that advertising messages are presented in the best possible way.

www.reflects.com

Press contact

REFLECTS® GmbH

Jiaxuan Cai (Ivy)

Toyota-Allee 54

50858 Köln

Phone: +49 2234 99 00-513

Fax: +49 2234 99 00-100

reflects.

Email: j.cai@reflects.com